
MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Dobro jutro svima predsjedniče.  

Evo moje pitanje je, moje pitanje je vezano za program Kultura u zajednici. Ja dolazim 

sa zapada grada, s praktički periferije grada gdje do sada nismo imali zapravo ajmo reć tu 

Kulturu u zajednici i u zadnje vrijeme su se stvari nešto promijenile. Imamo, otkad je raspisan 

taj natječaj, besplatne predstave za djecu koje su vrlo posjećene, imamo koncerte klasične 

glazbe, imamo književne večeri i to je nešto što, što je prije bilo nedostupno stanarima našeg 

kvarta i baš se vidi, baš se vidi jedan novi optimizam u kvartu što se tiče te kulture i da nismo 

više prisiljeni ići u centar kako bi, kako bi imali te sadržaje. Htio bi također napomenuti da su 

ti sadržaji besplatni za sve građane i da je to stvarno, da je to stvarno nešto što građani cijene.  

U tom smislu moje bi pitanje bilo kud dalje s time, kada će, kada će novi natječaj biti 

raspisan i koji su rezultati, koji su rezultati ovog prošlog provedenog natječaja tj. možemo li 

dobiti neki kratki pregled kako je to sve izgledalo? Mislim da je to važno da građani u što 

većoj mjeri znaju što sve postoji i na koji način, na koji način se taj pa ajmo reći taj koncept 

petnaestominutnog grada gdje su, gdje je većina stvari bliže i dostupnije na koji način se to 

razvija? Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dati pročelnica Ureda za kulturu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Pozivam pročelnicu Odbora za kulturu, gospođu Višnić da dade odgovor. Izvolite.  

 

EMINA VIŠNIĆ:  

- Dobar dan, srdačan pozdrav svima.  

Hvala vam na ovom pitanju. S obzirom da se radi o programu koji je po prvi puta u 

okviru kulture pokrenut prošle godine zapravo se ne sjećam kada je u javnim potrebama u 

kulturi bio ijedan fokusirani javni poziv vezan uz bilo kakav strateški cilj. Ovdje je jasan cilj 

da želimo kulturu i umjetnost podijeliti s našim građanima ne samo u centru grada gdje je 

naravno smještena većina velikih institucija, kazališta, muzeja i drugih nego ne samo kroz 

mrežu postojećih kulturnih centara koje imamo ili mrežu gradskih knjižnica koje također 

imamo a nisu dovoljno iskorištene nego i ovim primjerima o kojima ste vi govorili zapravo 

govorimo i o prostorima pod mjesnom samoupravom koji također nisu možda bili dovoljno 

korišteni baš za takve kulturne sadržaje zapravo smo htjeli sredstvima za programe i to 

programe koje u većini provode nezavisne organizacije, udruge, umjetničke organizacije u 

suradnji s našim ustanovama potaknuti tu ajmo reći ovako kolokvijalno kvartovsku kulturu, 

dostupnost sadržaja upravo tamo i najviše tamo, u onim mjestima grada u kojih ih je manje. 

Ti programi završavaju ovaj mjesec, još nešto idući mjesec i pripremit ćemo jedan izvještaj u 

kojem ćemo pobrojati sve, sve rezultate a u međuvremenu planiramo, mislim da će to biti 

idući tjedan, objaviti novi poziv. I podsjetit ću vas da je prošle godine zapravo kako je bio 

prvi program to bio pilot program gdje smo tražili pilot projekte i uopće ispitivali postoji li 

interes, da se pokazalo ogromnim brojem prijava, dakle 200 prijava projekta, bili smo u 

mogućnosti financirati samo njih 15, ove godine ste i vi donijeli odluku u Gradskoj skupštini 

da se sredstva za taj program povećaju duplo. Dakle s prošle godine su otprilike sto i nešto 

tisuća eura ove godine na dvjesto.  

Hvala lijepo.  

 



……(Pljesak)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala.  

Želi li zastupnik Živković dodatno objašnjenje? Ne želi.  

Onda ću pozvati zastupnicu Marijanu Rimanić da ona postavi svoje pitanje ili dade 

prijedlog. Izvolite zastupnice.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Nisu.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ali nije neuobičajeno da se vrlo kratko da na taj način podrška. Izvolite.  

 


